

PE打孔胶带

产品名称	PE打孔胶带
公司名称	山东长运医药用品有限公司
价格	1.35/个
规格参数	
公司地址	山东省淄博市开发区民营院民祥路192号
联系电话	86-0533- 13953305478 13953305478

产品详情

PE 胶带

产品性能： 1. 以PE为基材，涂有医用压敏胶，是传统胶带的替代品

2.品质优良的医用压敏胶，粘性适中，不刺激伤口，揭除时不伤皮肤，不残留胶。 3. 材质柔软轻薄、有良好的延展性，能顺应人体的轮廓曲线，不妨碍肌体活动。

Product performance:

1.PE as the base material coating with medical pressure-sensitive adhesive.It is the update of the traditional tape.

2.High quality medical pressure-sensitive adhesive .proper viscosity,no hurt to the skin when released from the skin,no residue.

3.soft material,good ductility,conform to the body contours curve without any interference with body activities.

产品用途: Usage

主要适用于敷料的固定。

fixing medical dressing

使用说明

Instruction

先将皮肤洗净拭干，依照所需长度剪断，贴于所需部位，用手轻轻按压，使其粘贴牢固。

First clean the skin and cropp the proper length,then affix to the desired site,gently press and make a solid paste.

注意事项: 1. 不合作大面积拌创用。 2. 不适于除固定敷料和静脉输液外的其他固定。 3. 不能用于动脉导管的固定。 4. 不能代替缝合、止血、皮肤消毒等措施。 5. 应自然贴敷与皮肤上，不得牵拉以免造成张力，损伤皮肤。

Note

1.Not suitable for large area stumbling creative.

2.Not suitable for other kinds of fixations except fixing medical dressing and intravenous infusion.

3.Not suitable for the arterial catheter fixation.

4.Not the replacement of sutures,hemostasis and skin disinfection.

5.Should be naturally pasted to the skin and no stretch is allowed in case causing tension and damages the skin.

